
 

 

1. Ejerskiftet 
2. Nyt fra huset 
3. Økonomi 
4. Måske nyt medlem 
5. Evt. 
 
Tilstede er Anita, Dorte, Jan, Elise og Marie 
 
 
1. Det er lidt besværligt med tinglysningen i Portugal. Man vil ikke uden videre godkende Dortes 

og Annikas mandat til at modtage gaven fra foreningen. Nu arbejdes videre med dette. Man 
skal i Portugal anerkende at Anita og Dorte er repræsentanter. Der kræves en 
notarbekræftelse. Der er forskel på den danske og den portugisiske notars myndighed. Det 
positive er at vi er rigtig tæt på en overdragelse. 

 
2. Anita og Claus har været i huset i ca 2 uger i sommer. Alt fungerede fint som det skulle, efter at 
varmesystemet er udskiftet. Det har kostet ca 2089 euro med arbejdsløn. Nu er der ny solfanger 
på taget, alt er koblet til og alt fungerer. Der er ny slange fra brønden og op til huset. 
Der er lidt problemer med afløbet i det storebadeværelse. Der er muligvis noget ballade med at 
skifte fra brønden til søvandet. Det skal vi kigge på på et tidspunkt. 
 
Mads oplyste, at der var et hul i væggen fra Albert Hall, pudset røg af. Anita og Claus har repareret 
det. Vi ved ikke, om det er fugt, eller hvad det er. 
 
Iøvrigt et dejligt ophold. 
 
3. 
Banken Merkur . Der står 6.400,- på kontoen. Men Merkur nedskriver vores kredit hver måned med 
2000,- . Anita undersøger lige hvilke betingelser, der står på vores kreditaftale. 
 
Mads har skrevet til Anita om et udlæg. Han har anskaffet 2 drømmesenge til børn i IKEA , samt et 
par  topmadrasser til sovesofaen i stuen. Vores samlede holdning i bestyrelsen er at Mads selv må 
stå for dette indkøb, idet han ikke har fået grønt lys fra foreningen på forhånd. Vi er Iøvrigt nødt til 
at prioritere vores penge og alle har en mening om, hvad der er vigtigt.....  
Derudover skal vi tænke på ikke at have for meget til væggelusene liggende. 
Mads får besked af Anita, han er naturligvis  velkommen til at tage sine ting med hjem. 
Hvis huset er i stykker eller pumpen går er det naturligvis noget vi skal anskaffe, selv i disse 
tilfælde kontaktes Anita eller evt Rune. 
 
Udlejningen i år har været forholdsvis pæn. 14 uger for medlemmer. Måske uge 41, 42, 43.Kristian 
har endnu ikke givet tilsagn. Huset er lejet ud i juleferien. I 2020er der foreløbigt 6 uger udlejet 
 
4. Kristian har en ven, der mulig vil være medlem. Det ser vi på, når den tid kommer. 
 
5. Næste møde: Onsdag d 11/3-2020 kl 18 hos Anita. 
 
 
 
 
 
 


